
FAU-møte tirsdag 9. juni 16.30-17.30 på GoogleMeet 

 
1. Velkommen 
2. Valg av referent – Beate Naustdal 
3. Informasjon fra rektor og saker fra Elevrådet. Blant annet: 

a. Erfaringer fra oppstart hele skolen: Det har gått veldig fint, mye takket være 
omstillingsdyktige elever og ansatte. Skolen har valgt å holde 7. trinn atskilt 
resten av året. Lettere å holde skolen i gang når tiltakene har lettet litt opp. 
Rektor har fått indikasjoner fra om at UDIR holder på gult varsel til høsten.  

b. 6. trinn får dra på leirskole!  De skal til Balestrand. 
c. Ddatoer for foreldremøter til høsten: 

1.trinn: torsdag 20. aug 
2.- 4. trinn: onsdag 26. aug,  
5.- 7. trinn: torsdag 27. august 

d.     E-post fra FUG «I forslaget til ny opplæringslov fjernes FAU, SU og SMU. Er dere 
enig i at dette er et godt forslag? FUG, et nasjonalt rådgivende foreldreutvalg, 
oppfordrer dere til å diskutere dette lokalt, og til å sende svar til departementet 
om hva dere mener». Hva tenker skoleeier (Bergen kommune) om dette? Ikke 
kommet noen info fra skoleeier om dette. Kjersti sjekker opp dato og sender ut  

e.    Erfaringer fra elevene i «korona-skole»: Elevene liker å være ute og ha mye 
praktisk læring. Det er svært ønskelig at lærerne tar dette med seg i videre 
undervisning. 

f.     Ingen utleie av gymsaler eller musikkrom. Bergen kommune har bestemt dette. 
g.  Hvordan jobber lærerne for å kartlegge læringen til elevene under 

hjemmeskole? Det er ikke gjort noe systematiske undersøkelser for å undersøke 
dette. Det blir nasjonale prøver på 8. trinn, og det kan Ortun bruke for å 
kartlegge noe. De elevene som har mistet mye skal bli fanget opp.  

4. Gitarkurs – Rapport + Ny søknad. 1. juli (Kjersti følger opp). De ville sette opp nye kurs i 
starten av september. De som holder gitarkursene har sendt ut forespørsel om hvem 
som vil fortsette til høsten og sender rapport til FAU. Det er ønskelig å finne en bedre 
måte å samle inn kontingent. Kanskje ha mindre grupper enn fire stk om de må fortsette 
å ha det over nett. Det kan være vanskelig å starte opp kurs med nye elever på nett. VI 
søker, og trenger vi ikke pengene, kan de stå på konto til oppstarten. Forslag fra FAU: 
finnes det alternative lokaler som kan brukes? 
Sjakkurs – Elisabeth sjekker om sjakkholder er ledig til høsten. Kanskje ha alternative 
lokaler? 

5. Organisering av FAU 2020/2021: Kjersti/FAU informerer på foreldremøtene til høsten 
om FAU og om valg til FAU. Årets FAU sitter til etter høstferien. Det er lov å ta gjenvalg. 
Takk til representantene på 7.trinn! De får lov til å tre av. 

6. Natteravn oppstart til høsten. Kjersti (og Olga?) på nettmøte om dette 10. juni 19.00 
7. Hvordan fungerer klassekontaktene? (Vennegrupper, sosiale tiltak). 

Ønsker fra FAU: 

• Sosiale møte på høsten og på våren, pluss sommeravslutninger. 

• Ha ansvar for å få vennegrupper i gang. 

• Få vennegrupper raskt i gang.  

• Kan klassekontaktene være med på FAU-møtet i oktober og januar/februar 
for å bedre kommunikasjon og forventninger? 

• FAU kommer med ønsker/føringer til hvordan vennegrupper organiseres – 
forklare 



8. Eventuelt – penger til 7. trinnsavslutning – FAU sponser 7. trinnsavslutningen før 
sommeren. 

 

 

 
 


